



Purchase select Mr. Slim systems and receive a manufacturer rebate of up to

\$200

Must be purchased between March 15th and May 15th, 2016 – No Exceptions. Some restrictions apply.



Mr. SLIM

Program Rules:

Product must be purchased by the individual claiming the rebate. Offer valid for residential applications on qualifying systems as listed in this program only (one (1) rebate per household). THE SYSTEM MUST BE PURCHASED IN NEW CONDITION FROM PARTICIPATING AUTHORIZED MITSUBISHI ELECTRIC HVAC DEALERS IN QUEBEC BETWEEN MARCH 15th and MAY 15th, 2016. All rebate claims and Proof of Purchases must be submitted online no later than June 15th, 2016. Late claims will not be accepted or processed. Offer valid only in Quebec and void where prohibited or restricted by law. Allow up to 8 weeks from the claim document(s) receipt date for the delivery of rebate cheque of \$150 or \$200, inclusive of all taxes.

To claim your rebate visit QC.MseriesRebate.ca or see participating authorized HVAC dealer for more details.

Qualifying Systems		Rebate Amount per System
MS-A12WA	MSY-GE12NA	\$150
MSY-GE15NA	MSY-GE18NA	
MSZ-GE12NA	MSZ-FE12NA	\$200
MSZ-GE15NA	MSZ-FH12NA	
MSZ-GE18NA	MSZ-FH15NA	
MSZ-FH18NA		
MXZ-2B20NA		
MXZ-3B24NA	MXZ-3C24NA	
MXZ-3B30NA	MXZ-3C30NA	
MXZ-4B36NA	MXZ-4C36NA	
MXZ-5B42NA	MXZ-5C42NA	
MXZ-8B48NA	MXZ-8C48NA	



To ensure all claims are received and processed, and to protect the privacy of all customers, all claims must be entered online at QC.MseriesRebate.ca



Achetez un système Mr. Slim admissible et recevez un rabais du fabricant jusqu'à

200 \$

L'achat doit être effectué entre le 15 mars et le 15 mai 2016, sans exception. Certaines restrictions s'appliquent.



Mr. SLIM

Règlements du programme :

Le produit doit être acheté par la personne qui soumet la demande de remise. Offre valable uniquement pour une application résidentielle du système admissible énoncé dans ce programme (une (1) remise par maison). LE SYSTÈME DOIT ÊTRE ACHETÉ À L'ÉTAT NEUF AUPRÈS DE CONCESSIONNAIRES EN CVCA AGRÉÉS PARTICIPANTS DU QUÉBEC ENTRE LE 15 MARS ET LE 15 MAI 2016. Toutes les demandes de remise et les preuves d'achat doivent être soumises en ligne au plus tard le 15 juin 2016. Les demandes tardives ne seront pas acceptées ou traitées. Offre valable uniquement au Québec et nulle là où la loi l'interdit ou le restreint. Prévoir jusqu'à 8 semaines à partir de la date de réception de la demande de remise pour la livraison de votre remise de 150 \$ ou 200 \$, taxes applicables incluses (TPS et TVQ ou TVH).

Visitez le QC.MseriesRebate.ca ou communiquez avec les Concessionnaires en CVCA Agréés participants pour plus de détails.

Systèmes admissibles		Remise par système
MS-A12WA	MSY-GE12NA	150 \$
MSY-GE15NA	MSY-GE18NA	
MSZ-GE12NA	MSZ-FE12NA	200 \$
MSZ-GE15NA	MSZ-FH12NA	
MSZ-GE18NA	MSZ-FH15NA	
MSZ-FH18NA		
MXZ-2B20NA		
MXZ-3B24NA	MXZ-3C24NA	
MXZ-3B30NA	MXZ-3C30NA	
MXZ-4B36NA	MXZ-4C36NA	
MXZ-5B42NA	MXZ-5C42NA	
MXZ-8B48NA	MXZ-8C48NA	



Afin de garantir que toutes les demandes soient reçues et traitées et de protéger la vie privée de tous les clients, toutes les demandes doivent être soumises en ligne à l'adresse QC.MseriesRebate.ca